
Ficov list Stoltenbergovi zabral! Šéf
zločineckého paktu NATO rozhodol, že
neetická protislovenská kampaň NATO zatiaľ
nebude! (VIDEO SK, 22 min)
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SLOVENSKO: Ficov list Stoltenbergovi zabral. Smer-SD stiahne návrh na mimoriadnu
schôdzu Národnej rady (NR) SR, ktorá sa mala konať v stredu (14. 6.). Oznámil to šéf
strany Robert Fico s tým, že schôdza nemá zmysel, keďže NATO presunulo komunikačnú
kampaň na obdobie po parlamentných voľbách. Schôdza sa mala týkať prípadného
neoprávneného ovplyvňovania volieb v súvislosti s kampaňou NATO aj rokovaním
slovenských úradníkov v Bruseli.

Smer kritizoval plánovanú kampaň
Smer-SD kritizoval plánovanú kampaň, tvrdil, že chce zmeniť názory na vojenskú pomoc Ukrajine a
bude cieliť na ľudí, ktorí sú voličmi Smeru-SD. Považoval to preto za zásah do volebnej kampane.
Komunikačná kampaň NATO sa z leta presúva na október, Fica o tom podľa jeho slov informoval
slovenský veľvyslanec pri NATO Peter Bátor. Fico to víta a považuje za politický úspech Smeru-SD.
Naďalej žiada, aby sa kampaň konala oficiálne pod značkou NATO. Za presunom má byť meškaný
tender na agentúru, ktorá má kampaň zabezpečiť.

Zdroj: yt/eReport

Opozícia hybridnou hrozbou?
Na mimoriadnom rokovaní chceli tiež poslanci riešiť návštevu slovenských úradníkov a mimovládky v
Bruseli, kde mali hovoriť, že slovenská opozícia je hybridnou hrozbou a pokiaľ vyhrá voľby, Slovensko
môže opustiť NATO. Poslanci v návrhu na schôdzu kritizovali aj bilboardovú kampaň veľvyslanectva
USA. Fico ozrejmil, že tieto témy už komunikovali dostatočne široko.

Ficov list Stoltenbergovi zabral
Kampaňou chce NATO posilniť povedomie verejnosti o prínose členstva NATO pre bezpečnosť SR,
ako aj uistiť verejnosť o schopnosti NATO posilňovať bezpečnosť SR a zvýšiť informovanosť o
význame udržania podpory Ukrajiny pre bezpečnosť SR. Generálny tajomník NATO Jens Stoltenberg
počas návštevy Slovenska ubezpečil, že NATO nebude nikdy zasahovať do domácich politických
záležitostí.

 

K Programovému vyhláseniu vlády uviedol, že SMER v tomto nemá čo podporiť, nie je tam pomoc so
zdražovaním, nie je tam riešený pokles reálnych miezd. „Vyvoláva u nás pohoršenie, že ako prioritu
si táto vláda postavila nákup systému protivzdušnej ochrany. Po prvé funkčný, dobrý systém
protivzdušnej ochrany S-300 sa daruje na Ukrajinu, lietadlá MiG-29, ktoré mohli chrániť vzdušný
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priestor do konca roku 2023 na základe abonentskej zmluvy bol darovaný Ukrajine, minister obrany
ako víťazstvo oznamuje, že našu oblohu už nebudú kontrolovať len české a poľské lietadlá, že už to
budú aj maďarské lietadlá. Pýtam sa, kde je preboha suverenita Slovenskej republiky?“ Naviac sa
dozvedáme, že vláda chce rozbehnúť nákup nového systému protivzdušnej ochrany, ktorý bude stáť
neuveriteľné peniaze. Peniaze na potraviny nie sú, peniaze pre ľudí nie sú, odovzdáme cenné veci na
Ukrajinu a ideme kupovať za obrovské peniaze to, čo sme tu mali funkčné. R. Fico si myslí, že ak sa
teda oháňajú tým, že nám má NATO pomôcť, nech nám pomáha a nech nám poskytne relevantnú
pomoc pri ochrane vzdušného priestoru.
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